
Referat for bestyrelsesmøde den 10/8 2020 
 
Deltagere: Mikael, Dorte, Hanne, Bitten, Linda, Jon, Tia og beridereleverne. 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt. 
2. Siden sidst fra ledelse og administration v/Jon og Tia. Tagrender inde i gården er 

påbegyndt. Kommunen skal mindes om, at de også skal komme og male gården samt 
vinduerne over i beriderelevstalden skal ordnes.  

3. Meddelelser fra formanden. Vi har fået en ny beriderelev Ditte. Afholdt to ekstra ridelejr 
med støtte fra kommunen, som var en succes. Overskuddet skal bruges på nye 
elevponyer. Vi har fået tilskud til at få ordnet oppe omkring muslingebanen. Louise 
Corneliussen har nævnt at hun gerne vil være behjælpelig med at søge fonde til opførelse 
af et ny dommertårn ved springbanen med shelters forneden. Bestyrelsen synes det 
lyder, som en god ide og vil undersøge mulighederne. Der er søgt om støtte ved 4 
forskellige fonde til ny handikaphest. 

4. Prioriteringsliste 
1. Flis til dressurbanen i haven. Det er kommet. Skal bare lægges på banen. 
2. Mødding. Skal overdækkes. Det vil være fint, hvis der kan blive lavet nogen 

tegninger over, hvordan det kan se ud med henblik på at søge en fond om støtte. 
I første omgang retter vi henvendelse til kommunen for at få hjælp også pga. 
rotterne. 

3. Lys i den ny ridehal. Det vil Anders gerne lave færdigt. Der skal sættes strøm til. 
4. Vandingsmaskine til ridehusbundene. Vi har besluttet os for en vandingstromle. 

Louise Corneliussen vil gerne søge om støtte hertil. 
5. Solarie. Afventer. 
6. Nye punkter? Ikke pt. 

5. Forslag/ønsker fra beriderelever: 
1. Springstævne/dressurstævne. De vil gerne hjælpe til med at arrangere D-

stævner, evt. stå for D-stævnerne.  
2. Folde ved muslingebanen og egne folde. Nogle små luftefolde ved 

muslingebanen. Hvis muligt kan vi godt omstrukturere de eksisterende folde, 
men vi kan ikke bruge mere plads end det der allerede er, da vi har lovet Louise 
Corneliussen at hun må bruge pladsen til agility. Jordfoldene kan evt. også laves 
om til mindre jordfolde.   

3. Beriderelevers egen stald. Skillevæggene mellem boksene skal laves, inden de 
kan stille deres heste derover. De vil gerne have en brandskydedør. 

4. Ponyer og heste (kort og lang stald).  
5. Vandingsanlæg (ny hal). Se pkt. 4.4.  



6. Harve til ATV. Det skal undersøges om den lille røde kan trække en og vi vil se, 
om vi kan få en på prøve.  

6. Meddelelser fra udvalgsposter 
1. Forretningsudvalg – herunder økonomisk rapport v/Birgitte og Linda. 

1. Økonomien ser fin ud. 
2. Stævneudvalg v/Bitten 

1. Der har været afholdt møde. Har planlagt to D-stævner henholdsvis den 
22. november 2020 i dressur og den 17. januar 2021 i spring. Stævnerne 
er godkendt af distriktet. Må parter på elevhestene deltage? Det må de 
gerne, men hvis parterne skal deltage i springstævne skal dette ske efter 
aftale med beridereleverne. 

3. Aktivitets og elevskoleudvalg v/Dorte og Linda.  
1. Der har været kæphesteevent i slutningen af juli. Det var en succes. Der 

bliver afholdt drop-in agylity samt ponygames. Sponsorstævne i oktober 
og julestævne i december m.m. Der er lavet en aktivitetsplan. 

2. Rideforbundet kommer den 29. september og afholder en 
inspirationsaften.  

4. Cafeterieudvalg v/Linda.  
1. Vi har fået et køleskab fra Albani. Der bliver lavet en forsøgsordning med 

salg af sodavand i caferiet til 20 kr. stk. 
5. Marketing- og sponsorudvalg V/Hanne.  

1. Højgaard får et skilt i ridehallen pga. rideskolepakken. 
7. Forslag/forspørgelser fra medlemmer: 

1. B-bane til alle ponyrytterne. Det nye ridehus er blevet vandet.  
2. Springundervisningsdag. Der kan evt. forsøges med springundervisning på hold 

om torsdagen hvis det efterspørges og der skal være et hvis minimum af rytter. 
Det vil koste 400 kr.  

3. Kæphestetræning. Ideen er god, men det er der ikke tid og ressourcer til på 
nuværende tidspunkt.  

4. Klubaften for juniorerne (juniorudvalg). Det vil aktivitetsudvalget tage sig af, hvis 
de finder der er et behov. 

5. Dækkenholdere i privatstald. Der mangler på nogen af boksene.  
8. Speciel Olympics. Det er besluttet, at vi ikke vil afholde dette arrangement lige nu, da vi 

har mange andre aktiviteter på programmet. 
9. Eventuelt. 

1. Der skal fastsættes datoer for kommende bestyrelsesmøder. Næste 
bestyrelsesmøde bliver den 28. september 2020. 


